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IRAKBAN MARADNAK 
KATONÁINK 
Juhász Ferenc honvédelmi 
miniszter szerint a nemzetközi 
erők hillai táborát ért 
aknatámadás nem befolyásolja a 
magyar szerepvállalást. 

2. oldal 

VÍZ ALATT A SÁRGA 
A csónak lett a fő közlekedési 
eszköz a Sárga üdülőtelep 
utcáiban, de kajakoznak az ifjak 
a rakparton, pontosabban felette 
is. A Tisza ma tetőzik. 

4. oldal 

NEHÉZ PANELFELÚJÍTÁS 
A panelotthonok felújítása nem 
várhat tovább, ám hiába az 
önkormányzati és a pályázati 
segítség, ha a lakóközösség 
anyagi önereje kevésnek 
bizonyul. Van azonban, ahol kis 
pénzből is sikerül nagyot építeni. 

5. oldal 

BÍRSÁGOLT SZENNYEZŐK 
Megyénk hét szennyvíztelepét 
rendszeresen bírsággal sújtják, s 
a szilárd hulladék kezelésében is 
jócskán akad kivetni való. A 
térség ennek ellenére „csak" 
közepesen szennyezett. 

7. oldal 

LEMONDOTT VASS GYÖRGY 
Lemondott a Démásj-Szegedi 
VE elnöke, Vass György. A 
kajak-kenu sport legrangosabb 
vidéki klubját Virág Zsolt 
vezetheti tovább. 

19. oldal 

A miniszterelnök 
ígérete szerint 

az M5-ds autópálya 

nap múlva ér Szegedre! 

w w w . d e l m a g y a r . h u 

Az MDF szigorúbban lépne fel a graffitizőkkel szemben 

Az összefirkált ország 

Szegedi utcakép. Van miért szégyenkeznünk Fotó: Gyenes Kálmán 

Közmunkára, vagy akár kettőtől nyolc évig terjedő szabadságvesztésre is ítélhetik a honatya is támogatta. Noha mindkét oldal 
falfirkátokat, ha a parlament elfogadja az MDF graffitisek elleni fellépést célzó tör- a jogszabályok szigorításában látta a meg-
vényjavaslatát. Szegedet elborítják a falfirkák. A helyzet kritikus. oldás lehetőségét, nem történt érdemi vál-

tozás az ügyben. A vizuális környezet-
A Magyar Demokrata Fórum parlamenti kép- Balogh László szegedi MDF-es ország- szennyezés folytatódik a városokban, így 
viselőcsoportja által nemrégiben benyújtott gyűlési képviselő már az előző ciklusban Csongrád megye székhelyén is. 
törvényjavaslat célja, hogy a büntetőjog külön felvetette: szigorítani kellene a jogszabály-
tényállásként szabályozza a falfirkálást. okon. Ezt Géczi József szegedi szocialista Folytatás a 3. oldalon 

Elfogyott 
az emlőrák 
gyógyszere 
Az egész országban leállt az em-
lőrákosok kezelése, elfogyott 
ugyanis az ehhez szükséges 
gyógyszer. A betegek kétségbe 
vannak esve. Az Országos 
Egészségbiztosítási Pénztár 
(OEP) egyelőre nem reagált a 
problémára. 

Elfogyott az első félévi külön ke-
rete annak a készítménynek, 
amelyet az emlőrákosok kezelé-
sénél alkalmaznak. Mivel nincs 
gyógyszer, egy hete nem tudják 
kezelni a betegeket az ország 
egyetlen intézményében sem. A 
problémát egyébként az Orszá-
gos Onkológiai Intézet már már-
cius végén jelezte az illetékesek-
nek, hiszen már akkor egyértel-
művé vált: súlyos hiány léphet 
fel az ellátásban, két hete pedig 
az OEP főigazgatóját is tájékoz-
tatták. 

Thurzó László, a Szegedi Tudo-
mányegyetem Onkoterápiás Kli-
nikájának igazgatója elmondta, 
faxon kapták az értesítést a 
gyógyszerhiányról. Mivel a Ta-
xán nevű készítmény nem he-
lyettesíthető a kezelések idején 
mással, kénytelenek voltak leál-
lítani a már folyamatban lévő ke-
zeléseket, és újakat sem tudnak 
indítani. Ez mindenképpen a be-
tegek kárára válik, hiszen a daga-
nat felfedezése után mihama-
rabb tanácsos megkezdeni a gyó-
gyítást, a már folyamatban lé-
vőknél pedig meghatározott rit-
musban kell adagolni a szerve-
zetnek a gyógyszert. 

Folytatás a 4. oldalon 

Mindhárom daganatos 
betegnek fizetnek 
Szabó Gábor, a Szegedi Tudományegyetem rektora úgy döntött, hogy 
ideiglenesen mindhárom betegnek visszafizetik azt az összeget, ame-
lyet az onkoterápiás klinikán végzett kezelésükért kértek. Annak jogi 
vizsgálata azonban továbbra is tart, hogy valóban vissza kell-e téríteni 
az alkalmankénti 200 ezer forintot, és ha igen, akkor ezt az összeget 
kinek kell állnia. 

A szentesi Szilágyi család már megkapta pénzét, a másik két érin-
tettnek pedig már átutalták a megfelelő összegeket, amelyet néhány 
napon belül fel is vehetnek. 

Vadászgépek Szeged fölött 

A két repülőgép Szegeden közvetlenül a belvárosi te tők fölött 
h ú z o t t el Fotó: Karnok Csaba 

Több olvasónk is jelezte aggód-
va, tegnap kora délután két su-
gárhajtású katonai gép húzott el 
Szeged fölött. Megtudtuk: e két 
repülő a Magyar Honvédség állo-
mányában szolgál. A csehszlo-
vák gyártmányú, L-39-es típusú 
kiképzőgépek az éves rendes ki-
képzési tervben meghatározott, 
úgynevezett útvonalrepülést haj-
tottak végre - közölte kérdé-
sünkre Taligás Antal ezredes. 

A Honvédelmi Minisztérium 
kommunikációs osztályának 
vezetője elmondta: a fegyverzet 
nélküli gyakorlógépek Kecske-
méten szálltak fel, majd Szeged 
és Békéscsaba érintésével tértek 
vissza, kettős kötelékben, a 
Bács-Kiskun megyei bázisra. Az 
ezredes hangsúlyozta: semmi-
lyen rendkívüli esemény nem 
történt, csupán a kiképzési ter-
vet hajtották végre. 

A diákok azt kérdezik, miért nem állampolgári jog a cigizés 

Iskolák: az ombudsman 
kifüstölné a dohányzókat 
Ismét megtiltaná a középisko-
lában a tizennyolc évesnél idő-
sebb diákoknak a dohányzást 
az állampolgári jogok biztosa. 
Az igazgatók közül sokan úgy 
látják, ez nem lenne jó megol-
dás. Az iskola előtt dohányzó 
diákok szerint a füstölés is em-
beri jog. 

Az állampolgári jogok országgyű-
lési biztosa, Lenkovics Barnabás 
megvizsgálta az Oktatási Mi-
nisztérium rendeletét, amely le-
hetővé teszi a középiskolák szá-
mára, hogy a 18 évesnél idősebb 
diákok számára kialakítsanak 
egy dohányzóhelyet. Lenkovics 
kiderítette, ez a rendelet ellenté-
tes a nem dohányzók védelméről 
szóló törvénnyel. Az ombuds-
man szerint veszélyben van a ta-
nulóknak a lehető legmagasabb 
szintű testi és lelki egészséghez 
fűződő alkotmányos joga is. 

Az iskolaigazgatók megértik az 
ombudsmant, de ami a tiltást il-
leti, nincsenek egy véleményen. 
A makói Erdei Ferenc szakközép-
iskolában nincs cigarettaszag a 
vécékben, mert a helyiségeket a 
diákok és a tanárok közösen 
használják. 

Folytatás az 5. oldalon Sokan az iskolák előtt gyújtanak rá Fotó: Karnok Csaba 

http://www.delmagyar.hu

